
Protokół Nr XII/07
Sesji Rady Miejskiej w Kamiennej Górze

z dnia 5 września 2007 r.
odbytej w sali witrażowej Urzędu Miasta

w Kamiennej Górze

Godzina rozpoczęcia Sesji 14.00, zakończenia 17.05

Obecnych na Sesji – 17 radnych /lista obecności stanowi zał. Nr 1 do niniejszego protokołu/.
Nieobecni  –  radna  Bogusława Krawiec,  radny Andrzej  Mankiewicz,  radna  Celina  Róg i  radny 
Waldemar Słowiński

W Sesji uczestniczył Burmistrz Miasta – Pan Krzysztof Świątek
Obsługa radcowska – Adwokat Andrzej Łebek

Ad. 1. Otwarcie Sesji.

Sesję otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Miejskiej Małgorzata Krzyszkowska, która 
powitała  Starostę  Kamiennogórskiego  Pana  Leszka  Jaśnikowskiego,  Przewodniczącego  Rady 
Powiatu  Pana  Dariusza  Kurowskiego,  zaproszonych  gości,  wszystkich  zebranych
oraz mieszkańców miasta.

Przewodnicząca RM stwierdziła, iż w Sesji uczestniczy 16 radnych /przy otwarciu nieobecna była 
radna A.  Matyszczuk/  na 21 ustawowego składu Rady,  co stanowi quorum,  przy którym Rada 
Miejska może obradować i podejmować decyzje. 

Ad. 2. Zatwierdzenie porządku obrad.

Przewodnicząca RM przedstawiła proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie Sesji.
2. Zatwierdzenie porządku obrad.

3. Zatwierdzenie protokołów:
a/ z X Sesji Rady Miejskiej w Kamiennej Górze z dnia 27 czerwca 2007 r.
b/ z XI Sesji Rady Miejskiej w Kamiennej Górze z dnia 27 lipca 2007 r.

4. Wnioski i zapytania.
5. Informacja Burmistrza Miasta o pracy między Sesjami.
6. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o pracy między Sesjami.
7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Statutu  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej

w Kamiennej Górze.
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VI/35/2007 Rady Miejskiej w Kamiennej Górze

z dnia 28 lutego 2007 r. w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych i Narkomanii dla miasta Kamienna Góra na 2007 rok.

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia liczby punktów sprzedaży napojów zawierających powyżej 
4,5% alkoholu  (z  wyjątkiem  piwa),  zasad  usytuowania  miejsc  sprzedaży  i  podawania  napojów 
alkoholowych na terenie Gminy Miejskiej  Kamienna Góra oraz wskazania miejsc,  w których  ze 
względu  na  ich  charakter  wprowadza  się  stały  zakaz  sprzedawania,  podawania  i  spożywania 
napojów alkoholowych.

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIX/A/333/06 Rady Miejskiej Kamienna Góra
z  dnia  6  września  2006  roku  w  sprawie  ustalenia  regulaminu  określającego  kryteria  i  tryb 



przyznawania nauczycielom zatrudnionym w przedszkolach i szkołach prowadzonych przez Gminę 
Miejską Kamienna Góra nagród ze specjalnego funduszu na nagrody dla nauczycieli.

11. Podjęcie  uchwały w sprawie  zmiany  Uchwały Nr  LXX/379/2002 Rady Miasta  Kamienna  Góra
z dnia 6 marca 2002 roku w sprawie planu sieci  publicznych szkół  podstawowych i  gimnazjów
oraz granic ich obwodów.

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VIII/54/07 Rady Miejskiej w Kamiennej Górze
z  dnia  25  kwietnia  2007 r.  w sprawie  zatwierdzenia  regulaminu  określającego zasady ustalania 
wysokości  środków  finansowych  przeznaczonych  na  pomoc  zdrowotną  dla  nauczycieli 
zatrudnionych w przedszkolach, szkołach oraz zespołach szkół prowadzonych przez Gminę Miejską 
Kamienna Góra korzystających z opieki zdrowotnej, rodzaje świadczeń przyznawanych w ramach 
tej pomocy oraz warunki i sposób ich przyznawania.

13. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zasad  gospodarowania  nieruchomościami  stanowiącymi  własność 
Gminy Miejskiej w Kamiennej Górze.

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości /działki: nr 126/5 obr. nr 7
i nr 131/10 obr. nr 7/.

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości /działka nr 229/2 obr. nr 7 
na działkę nr 230/5 obr. nr 7/

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości /działka nr 135/2 obr. nr 7/
17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości /w obrębie nr 3 oznaczonej 

numerem działki 91/2/.
18. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  prawa  użytkowania  wieczystego 

nieruchomości zabudowanej /w obrębie nr 3 oznaczonej numerem działki 247/44/.
19. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  Studium  Uwarunkowań

i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego miasta Kamienna Góra.
20. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XL/A/288/05 Rady Miejskiej w Kamiennej Górze 

z  dnia  29  grudnia  2005  r.  w  sprawie  realizacji  projektu  inwestycyjnego  pn.:  „Kompleksowe 
rozwiązanie problemów gospodarki wodno – ściekowej w Kamiennej Górze”.

21. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przekazania  majątku  Gminy  Miejskiej  w  Kamiennej  Górze  do 
Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji spółka z o.o. w Kamiennej Górze.

22. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXV/A/232/05 Rady Miejskiej w Kamiennej 
Górze z dnia 27 czerwca 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Miejskiej Kamienna Góra.

23. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pań Marii Damasiewicz i Bożeny Damasiewicz na 
działalność Burmistrza Miasta Kamienna Góra.

24. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu 
gminy oraz samorządowych instytucji kultury za I półrocze.

25. Podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu udzielania ulg w spłacaniu należności pieniężnych, do 
których nie stosuje się przepisów ustawy – Ordynacja podatkowa, przypadających Gminie Miejskiej 
Kamienna Góra lub jej jednostkom organizacyjnym.

26. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  długoterminowego  kredytu  inwestycyjnego  w  banku 
komercyjnym.

27. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na prefinansowanie zadań realizowanych z udziałem 
środków z budżetu Unii Europejskiej.

28. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Kamienna Góra na 2007 rok.
29. Informacja w sprawie przebiegu wykonania budżetu Miasta Kamienna Góra za I półrocze 2007 r. 

30. Spawy różne.
31. Zamknięcie Sesji.

BM poprosił o wykreślenie z porządku obrad dwóch punktów, tj. 9 i 13, motywując to tym, iż po 
spotkaniu roboczym w dniu 4.09.2007 pojawiło się jeszcze wiele wątpliwości dotyczących treści 
projektów uchwał i należy je jeszcze dopracować. Projekty zostaną włączone do porządku obrad na 
następnej Sesji RM.

Przewodnicząca RM poddała pod głosowanie wniosek BM o wykreślenie z porządku obrad pkt 9
i 13, w wyniku którego Rada Miejska jednogłośnie, tj. przy 16 głosach „za” wyraziła zgodę na 
wykreślnie tych punktów.



W związku z  powyższym  Przewodnicząca  RM,  bez powtórnego odczytywania,  poddała  nowy 
porządek obrad pod głosowanie, w wyniku którego Rada Miejska przyjęła go jednogłośnie, tj. przy 
16 głosach „za”.

Ad. 3. Zatwierdzenie protokołów:

a/ z X Sesji Rady Miejskiej w Kamiennej Górze z dnia 27 czerwca 2007 r.

Przewodnicząca RM poinformowała, iż protokół Nr X/07 z Sesji Rady Miejskiej w Kamiennej 
Górze z  dnia  27 czerwca 2007 r.  był  wyłożony do wglądu w Biurze  Rady Miejskiej.  Ponadto 
dodała, iż nie zostały do niego wniesione uwagi ani zastrzeżenia, w związku z czym przystąpiono 
do głosowania nad przyjęciem w/w protokołu.

W  wyniku  głosowania  Rada  jednogłośnie,  tj.  przy  16  głosach  „za”  zatwierdziła  protokół
Nr X/07 z Sesji Rady Miejskiej w Kamiennej Górze z dnia 27 czerwca 2007 r.

b/ z XI Sesji Rady Miejskiej w Kamiennej Górze z dnia 27 lipca 2007   r.  

Przewodnicząca RM poinformowała, iż protokół Nr XI/07 z Sesji Rady Miejskiej w Kamiennej 
Górze z dnia 27 lipca 2007 r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. Ponadto dodała,
iż  nie  zostały do  niego wniesione  uwagi  ani  zastrzeżenia,  w związku  z  czym przystąpiono  do 
głosowania nad przyjęciem w/w protokołu.

W  wyniku  głosowania  Rada  jednogłośnie,  tj.  przy  16  głosach  „za”  zatwierdziła  protokół
Nr XI/07 z Sesji Rady Miejskiej w Kamiennej Górze z dnia 27 lipca 2007 r.

Ad. 4 Wnioski i zapytania.

Radna Zofia Kolat:

1. Pytanie, kiedy będzie oddany do użytku po remoncie budynek przy ul. Polnej i na jakim 
etapie obecnie są prace?

2. Pytanie, w jaki sposób BM zamierza pomóc rodzinom, których dzieci nie zostały przyjęte 
do  żłobków  i  przedszkoli?  Złożyła  jednocześnie  wniosek  o  zabezpieczenie
w  przyszłorocznym  budżecie  dodatkowych  środków,  które  umożliwią  utworzenie 
dodatkowych grup w tych placówkach.

3. Pytanie, dlaczego do tej pory nie został ogłoszony przetarg na modernizację podwórek przy 
ul. Ogrodowej?

4. Wniosek, o zmianę oznakowania ruchu w rejonie ul. Ogrodowej, tak aby z podwórek mogły 
korzystać jedynie dzieci i dostawcy.

5. Pytanie,  czym  kierowały  się  służby  Urzędu  Miasta  typując  do  sprzedaży  działki  przy
ul. Karola Miarki prywatnym właścicielom i nie zachowując przy tym jednej linii budowy?

6. Wniosek  o  niewyrażanie  w  przyszłości  zgody  Spółce  Mieszkaniowej  na  dokonywanie 
remontów  budynków  jedynie  w  zakresie  elewacji  zewnętrznej.  Uważa,  że  lepiej 
wyremontować mniejszą ilość budynków, jednakże w sposób kompleksowy.

7. Pytanie, czy rozpoczęte zostały rozmowy z właścicielem budynku przy ul. Karola Miarki 3 /
z  wystającymi  arkadami/  który do  tej  pory nie  jest  odremontowany z  zewnątrz  i  psuje 
wizerunek tej części miasta?

8. Ponowione pytanie odnośnie usytuowania przystanku autobusowego przy ul. Wałbrzyskiej 
przed wejściem na nowy cmentarz. Do tej pory prośby o podjęcie takich działań nie zostały 



zrealizowane.
9. Radna podziękowała BM za umożliwienie dzieciom tańszego wstępu na krytą pływalnię 

podczas  letnich  wakacji  szkolnych  /wnioskowała  o  to/  i  poprosiła,  aby  podczas  ferii 
zimowych młodzież szkolna również mniej płaciła za wstęp.

Radny Zbigniew Nagórny:

1. Pytanie, dlaczego wywożono gruz z budowli przy ul. Wałbrzyskiej na Ośrodek Wypoczynku 
Świątecznego? Ciężki sprzęt zniszczył m.in. posadzone drzewka.

2. Pytanie, dlaczego pomimo usilnych starań mieszkańców ul. Lipowej 5a, b i c to tej pory nie 
został do ich bloków podłączony gaz ziemny? Dodał, że stosowne rury podciągnięte są do 
budynków, problem stanowi jedynie brak zgody na podłączenie.

3. Radny  podziękował  BM  za  włączenie  się  w  inicjatywę  zagospodarowania  podwórka
przy ul.  Chopina 21,  a  także zwrócił  uwagę na konieczność prowadzenia dalszych prac 
remontowych na tym terenie. Zawnioskował, aby w miarę możliwości uruchomić na ten cel 
środki z rezerwy budżetowej.

4. Wniosek o remont drogi przed dwoma budynkami lniarskimi przy ul. Piotra Ściegiennego.
5. Radny złożył na ręce BM wniosek grupy radnych w sprawie zmiany lokalizacji pomnika 

Papieża Jana Pawła II i poprosił, aby zadanie to wpisać do budżetu na rok 2008.
6. Prośba  o  interwencję  w  sprawie  w  sklepów  nocnych  /m.in.  przy  ul.  Waryńskiego,

czy Ogrodowej – park/, których klienci stanowią uciążliwość i niejednokrotnie stwarzają 
zagrożenie dla mieszkańców.

Radny Henryk Różański:

1. Pytanie, na jakim etapie są prace związane z remontem drogi szybkiego ruchu S3?
2. Prośba  o  interwencję  w  sprawie  drogi  powiatowej  przy  zbiegu  ulic  Krzeszowskiej

i  Wałbrzyskiej,  gdzie  narożny  plac  został  powiększony  do  tak  dużych  rozmiarów,
że  samochody  ciężarowe  mają  problemy  z  wykonaniem  skrętu,  co  stwarza  duże 
niebezpieczeństwo.

Radny Bogdan Wągrowski:

1. Ponowione pytanie dot. remontu chodnika przed przystankiem przy Al. Wojska Polskiego. 
Radny zauważył, że prace miały być rozpoczęte po zakończeniu zimy, jednakże do tej pory 
nic nie zostało rozpoczęte.

2. Prośba o wyjaśnienie,  dlaczego Przedszkole Publiczne Nr 2 /ul.  Kościuszki/  jako jedyne
z przedszkoli płaci czynsz do miasta. Dodał, że pieniądze zataczają „koło”, w rezultacie 
czego budżet miasta traci na tym miesięcznie ok. 1.000 zł. /VAT/.

Radny Ryszard Ostrowski:

1. Pytanie, na jakim etapie są prace związane z montażem monitoringu  na terenie miasta?
2. Wniosek  o  poinformowanie  mieszkańców miasta  o  wspólnych  pracach  UM i  Starostwa 

Powiatowego w przedmiocie wprowadzenia na terenie miasta stref płatnego parkowania.
3. Prośba  o  podjęcie  rozmów  z  przewoźnikiem,  który  obsługuje  trasę  do  Przemyśla,

aby zatrzymywał się na przystanku przy ul.  Wałbrzyskiej  /nie zatrzymuje się na dworcu 
głównym PKS/.



Ad. 5. Informacja Burmistrza Miasta o pracy między Sesjami.

BM przedstawił  informację  o  pracy  między  Sesjami,  która  stanowi  zał.  Nr  2  do  niniejszego 
protokołu.

BM odniósł się ponadto do wystąpienia w mediach Pani Poseł M. Machałek:
1. W wypowiedzi n/t spotkania w Warszawie z przedstawicielami Ministerstwa i Narodowego 

Funduszu Ochrony Środowiska Pani Poseł pominęła obecność na tym spotkaniu delegacji
z Kamiennej Góry.

2. Pani Poseł podała informację, że wniosek Miasta o remont dachu ratusza był słaby i dlatego 
nie został ujęty.  Nie jest to prawdę, gdyż wniosek był dobry i ponowny będzie składany
w  takiej  samej  formie.  Większość  pieniędzy  została  przekazana  na  remonty  obiektów 
sakralnych.

3. Pani  Poseł  zwróciła  uwagę  na  niezapraszanie  jej  na  miejskie  imprezy,  co  jest  również 
błędne,  gdyż  takie  w  ogóle  nie  były  organizowane.  Odbyło  się  jedynie  spotkanie 
noworoczne, na które to Pani Poseł była zaproszona. 

Ponadto  BM poinformował o wyścigu Tour de Pologne, który przejedzie przez Kamienną Górę
w dniu 14.09.07, co spowoduje utrudnienia w ruchu drogowym. Po raz pierwszy wyścig przejedzie 
przez centrum miasta, a nie tak jak było zawsze – obwodnicą. Premia lotna będzie przy pomniku na 
Al. Wojska Polskiego.

BM  udzielił ponadto odpowiedzi na pytania i wnioski radnych, tj.:

Radnej Z. Kolat:

Ad. 1. Niestety pojawiły się pewne utrudnienia, gdyż 2 rodziny, które pozostały w budynku do 
chwili obecnej nie są usatysfakcjonowane proponowanymi przez UM lokalami zamiennymi. Przez 
cały czas prowadzone są pertraktacje.

Ad. 2. W chwili obecnej Dyrektorzy Przedszkoli sporządzają listy osób, które nie zostały przyjęte /
niektóre nazwiska powtarzają się we wszystkich przedszkolach/ i do końca tygodnia ma otrzymać 
pełny wykaz dzieci. Prowadzone są rozmowy z dyrektorami o ewentualne tworzenie dodatkowych 
grup bądź wydłużanie czasu otwarcia placówek. Temat jest w toku.

Ad. 3. Przetarg zostanie ogłoszony w najbliższym czasie.

Ad. 4. Temat przyjmuje do realizacji.

Ad. 5. Temat przyjmuje do wyjaśniania.

Ad. 6. Spółka Mieszkaniowa stara się w jak największym i najlepszym stopniu wykonywać prace 
związane z remontami budynków. Władze doszły do wniosku, że lepiej wyremontować zewnętrzne 
elewacje, co polepsza wizerunek miasta, a wnętrza kompleksowo remontować w miarę możliwości. 
Niektóre wspólnoty mieszkaniowe wyraziły nawet chęć współpracy w tym zakresie  W miejscu tym 
pojawią  się  również  problem  z  przydomowymi  komórkami  i  temat  ten  podlega  stopniowej 
realizacji.

Na salę obrad przybyła radna A. Matyszczuk.

Ad. 7. Temat przyjęty do wyjaśniania.



Ad. 8. Ponownie wyjaśnia, że nie ma możliwości usytuowania w tym miejscu przystanku, jednakże 
wszyscy kierowcy na prośbę pasażerów zatrzymują się przed cmentarzem. 

Radnemu Z. Nagórnemu:

Ad.  1. Wie,  że  doszło  do  takiej  sytuacji.  W miejscu  tym teren  będzie  niwelowany i  możliwe
że wykorzystany do budowy amfiteatru. W tym temacie prowadzone będą w najbliższym czasie 
rozmowy z Dyrektorem MCKF.

Ad. 2. Temat przyjęty do wyjaśnienia.

Ad.  3. Rozpoczęto  prace  w  tym  miejscu,  jednakże  niektórzy  mieszkańcy  mają  wymagania 
niemożliwe  do  realizacji.  Jednym z  nich  jest  usytuowanie  parkujących  samochodów w innym 
miejscu  niż  pod  oknami  budynku.  Potwierdził  potrzebę  zakończenia  remontu  chodników
i nadmienił, że na ten cel starają się pozyskać fundusze ze środków popowodziowych.

Ad. 4. Temat przyjęty do realizacji.

Ad.  5. Główny  pomysłodawca  pomnika  Pan  Roman  Jakóbczyk  też  ma  pewien  pomysł  na 
rozwiązanie  problemu  i  BM zasugerował  wspólne  spotkanie  na  którym zostaną  przedstawione 
poszczególne punkty widzenia. Dodał, iż pomimo tego, że pomnik stoi na terenie prywatnym, to 
właściciele wyrażają chęć kompromisu.

Ad. 6. W najbliższym czasie odbędzie spotkanie z Komendantem KPP w tym temacie. Obecnie 
prowadzone jest natomiast postępowanie administracyjne w sprawie sklepu przy ul. Waryńskiego.

Radnemu B. Wągrowskiemu:

Ad. 1. Zakończone zostały prace remontowe na parkingu za przystankiem, jednakże chodnik jest 
własnością powiatu.

Ad. 2. Dawniej tak skonstruowane były przepisy prawa, jednakże w chwili obecnej prowadzone są 
rozmowy zmierzające do rozwiązania problemu.

Radnemu R. Ostrowskiemu:

Ad. 1. W dniu jutrzejszym, tj. 6.09.2007 r. zostanie ogłoszony przetarg na to zadanie.

Ad.  2. Temat  jest  w  trakcie  realizacji  i  jeszcze  trochę  czasu  upłynie  zanim  strefy  płatnego 
parkowania zostaną utworzone. Potrzebne są konkretne rozmowy i ustalenia w tym zakresie.

Ad. 3. Z-ca BM pilotuje ten temat. Są to dwie konkurencyjne firmy i każdy dba o swoje interesy, 
czemu trudno się dziwić. W ciągu najbliższych dni okarze się, czy firmy doszły do porozumienia
i czy autobus będzie mógł się zatrzymywać w Kamiennej Górze.

Radny R. Ostrowski podziękował BM za przydział mieszkania dla Księdza Kanonika St. Książka, 
pomimo tego, iż ksiądz mieszkania nie przyjął.

Głos zabrał Starosta Powiatowy Pan L. Jaśnikowski, który podziękował za poprawianie estetyki 
miasta poprzez wykonywanie elewacji budynków. Dodał, że zawsze będą pojawiały się trudności 
finansowe,  aby  dokonywać  kompleksowych  remontów,  ale  ładna  zewnętrzna  powłoka  bardzo 
sprzyja  wizerunkowi  miasta.  Następnie  odpowiedział  na  pytania  radnych,  które  dotyczą  jego 



kompetencji, tj.:

Radnemu H. Różańskiemu:

Ad. 1. W sobotę 1 września 2007 odbyło się spotkanie Marszałka ze starostami powiatów, przez 
które przebiegać ma autostrada. Zapadła już decyzja, która wyłączyła z budowy odcinek Legnica – 
Nowa Sól. Dla nas ważne jest, że odcinek do Legnicy pozostał w projekcie i w najbliższym czasie 
odbędzie się spotkanie z przedstawicielami czeskimi, których obejmuje trasa od Hradec Kralove do 
granicy w Lubawce.

Ad. 2. W dniu jutrzejszym, tj. 6.09.2007 zleci pracownikom zbadanie sprawy.

Radnemu B. Wągrowskiemu:

Ad. 1. W budżecie powiatu nie ma zapisanej tej inwestycji, jednakże udało się zdobyć pieniądze
i na ostatniej Sesji Rady Powiatu radni wyrazili zgodę na rozpoczęcie prac w tym miejscu.

Radny B.Wągrowski zadał pytanie  o remont parkingu przy Starostwie Powiatowym. 
Starosta poinformował,  że  8  sierpnia  2007 odbyło  się  otwarcie  ofert  przetargowych,  jednakże 
wartość  zadania  prawie  o  1/3  przekroczyła  posiadane  na  ten  cel  fundusze.
W chwili obecnej ogłoszono kolejny przetarg, w którym zwiększono sumę na realizację inwestycji.

Radna Z. Kolat poprosiła o remont drogi pomiędzy zjazdem z Kamiennej Góry do Jaczkowa. 
Zasugerowała podjęcie współpracy ze Starostą Wałbrzyskim.
Starosta poinformował,  że   wczoraj,  tj.  4.09.2007  odbyło  się  spotkanie  właśnie  ze  Starostą 
Wałbrzyskim,  podczas  którego  rozmawiano  m.in.  o  modernizacji  dróg  w  Kamiennej  Górze. 
Odcinek do Jaczkowa, a także kilka innych łączących powiaty ma być ujęty w ramach projektu 
współpracy.

Ad. 6. Informacja Przewodniczącej Rady o pracy między Sesjami.

Wiceprzewodniczący RM Andrzej Jasiński przestawił informację o pracy między Sesjami, która 
stanowi zał. Nr 3 do niniejszego protokołu.

Ad.  7.    Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Statutu  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy   
Społecznej w Kamiennej Górze.

W związku z tym, iż projekt uchwały był szczegółowo omawiany na poszczególnych Komisjach 
RM  Kierownik MOPS Pani Lucyna Nowak poprosiła o zgodę na nieodczytywanie w całości 
treści projektu. Przewodnicząca RM wyraziła zgodę w związku z czym Kierownik odczytała tytuł
i końcowe zapisu projektu uchwały /całość stanowi zał. Nr 4 do niniejszego protokołu/. 

Wiceprzewodniczący RM złożył wniosek formalny o wprowadzenie zapisu w § 6 pkt 9 Statutu
o  treści:  „współdziałanie  z  Powiatowym  Urzędem  Pracy  w  Kamiennej  Górze  i  innymi 
organizacjami  i  instytucjami  wymienionymi  w  §  7  Statutu  w  zakresie  aktywizacji  zawodowej 
klientów Ośrodka, będących jednocześnie osobami bezrobotnymi, a w szczególności podejmowania 
działań  dotyczących  prac  społecznie  użytecznych  oraz  szkoleń  z  zakresu  umiejętności 
poszukiwania pracy”. Dodał, iż tym samym punkt 9 w § 6 zmieni numer na 10. 

Radny M. Białecki opuścił salę obrad.



Radny Z. Nagórny zauważył, iż § 7 powiela ten zapis i zapytał Kierownik MOPS, co uważa n/t 
proponowanej zmiany.  Pani L. Nowak poinformowała, że projekt był pozytywnie zaopiniowany 
przez radcę prawnego i uważa, że obecny zapis w § 5 i § 7 zawiera w swojej treści proponowaną 
przez Wiceprzewodniczącego RM zmianę.

Rady H. Różański zapytał BM, czy wyraża zgodę na wprowadzenie proponowanej zmiany? BM 
wyraził zgodę, jeśli radni ją przegłosują.
Radny H. Różański złożył wniosek o zamknięcie dyskusji, który został pozytywnie zaopiniowany 
przy 15 głosach „za”, 0 „przeciw” i 1 „wstrzymującym się”.

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie nad proponowaną zmianą, w wyniku którego Rada 
Miejska przy 12 głosach „za”, 0 „przeciw” i 4 „wstrzymujących się” przyjęła poprawkę do projektu 
uchwały.

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie, w wyniku którego Rada Miejska w Kamiennej Górze 
jednogłośnie, tj. przy 16 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr XII/73/07 w sprawie uchwalenia Statutu 
Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kamiennej Górze.

Przewodnicząca RM ogłosiła 5-minutową przerwę.

Po  przerwie  na  sali  obrad  nie  było  2  radnych  spośród  wcześniej  obecnych,  tj.:  radnego
G. Szmajdzińskiego  i radnego M. Białeckiego.

Ad.  8.    Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  Uchwały  Nr  VI/35/2007  Rady  Miejskiej  
w Kamiennej Górze z dnia 28 lutego 2007 r. w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii dla miasta Kamienna 
Góra na 2007 rok.

Projekt  uchwały  przedstawiła  Kierownik  Wydziału  Spraw  Społecznych  Pani  Beata  Pecio
/zał. Nr 5 do niniejszego protokołu/.

Nikt z radnych nie wniósł  zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca RM stwierdziła, iż w wyniku głosowania Rada Miejska w Kamiennej Górze przy 
14 głosach „za”, 0 „przeciw” i 1 „wstrzymującym się” podjęła Uchwałę Nr XII/74/07 w sprawie 
zmiany Uchwały Nr VI/35/2007 Rady Miejskiej  w Kamiennej  Górze  z  dnia  28 lutego 2007 r.
w  sprawie  zatwierdzenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów 
Alkoholowych i Narkomanii dla miasta Kamienna Góra na 2007 rok.

Radni: G. Szmajdziński i M. Białecki powrócili na salę obrad.

Ad.  9.    Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  Uchwały  Nr  XLIX/A/333/06  Rady  Miejskiej   
Kamienna Góra z dnia 6 września 2006 roku w sprawie ustalenia regulaminu określającego 
kryteria  i  tryb  przyznawania  nauczycielom  zatrudnionym  w  przedszkolach  i  szkołach 
prowadzonych przez  Gminę Miejską Kamienna Góra nagród ze  specjalnego funduszu na 
nagrody dla nauczycieli.

Projekt  uchwały  przedstawił  Kierownik  Wydziału  Edukacji,  Kultury  i  Sportu  Pan  Janusz 
Graczyk /zał. Nr 6 do niniejszego protokołu/



Nikt z radnych nie wniósł  zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca RM stwierdziła,  iż  w wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w Kamiennej  Górze 
jednogłośnie, tj. przy 17 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr XII/75/07 w sprawie zmiany Uchwały 
Nr  XLIX/A/333/06  Rady  Miejskiej  Kamienna  Góra  z  dnia  6  września  2006  roku  w  sprawie 
ustalenia  regulaminu określającego kryteria  i  tryb  przyznawania  nauczycielom zatrudnionym w 
przedszkolach  i  szkołach  prowadzonych  przez  Gminę  Miejską  Kamienna  Góra  nagród  ze 
specjalnego funduszu na nagrody dla nauczycieli.

Ad.  10.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  Uchwały  Nr  LXX/379/2002  Rady  Miasta 
Kamienna  Góra  z  dnia  6  marca  2002  roku  w  sprawie  planu  sieci  publicznych  szkół 
podstawowych i gimnazjów oraz granic ich obwodów.

Projekt  uchwały  przedstawił  Kierownik  Wydziału  Edukacji,  Kultury  i  Sportu  Pan  Janusz 
Graczyk /zał. Nr 7 do niniejszego projektu uchwały/

Nikt z radnych nie wniósł  zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca RM stwierdziła,  iż  w wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w Kamiennej  Górze 
jednogłośnie, tj. przy 17 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr XII/76/07 w sprawie zmiany Uchwały 
Nr LXX/379/2002 Rady Miasta Kamienna Góra z dnia 6 marca 2002 roku w sprawie planu sieci 
publicznych szkół podstawowych i gimnazjów oraz granic ich obwodów.

Ad.  11.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  Uchwały  Nr  VIII/54/07  Rady  Miejskiej
w  Kamiennej  Górze  z  dnia  25  kwietnia  2007  r.  w  sprawie  zatwierdzenia  regulaminu 
określającego zasady ustalania wysokości  środków finansowych przeznaczonych na pomoc 
zdrowotną  dla  nauczycieli  zatrudnionych  w przedszkolach,  szkołach  oraz  zespołach  szkół 
prowadzonych przez Gminę Miejską Kamienna Góra korzystających z opieki  zdrowotnej, 
rodzaje  świadczeń  przyznawanych  w  ramach  tej  pomocy  oraz  warunki  i  sposób  ich 
przyznawania.

Projekt  uchwały  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  Pan  Marek 
Kućmirowski /zał. Nr 8 do niniejszego projektu uchwały/

Nikt z radnych nie wniósł  zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca RM stwierdziła,  iż  w wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w Kamiennej  Górze
15  głosach  „za”,  1  „przeciw”  i  0  „wstrzymujących  się”  /radny  J.  Gorczyca nie  brał  udziału
w głosowaniu pomimo obecności/  podjęła Uchwałę  Nr XII/77/07 w sprawie  zmiany Uchwały
Nr  VIII/54/07  Rady  Miejskiej  w  Kamiennej  Górze  z  dnia  25  kwietnia  2007  r.  w  sprawie 
zatwierdzenia  regulaminu  określającego  zasady  ustalania  wysokości  środków  finansowych 
przeznaczonych na pomoc zdrowotną  dla  nauczycieli  zatrudnionych  w przedszkolach,  szkołach 
oraz zespołach szkół prowadzonych przez Gminę Miejską Kamienna Góra korzystających z opieki 
zdrowotnej, rodzaje świadczeń przyznawanych w ramach tej pomocy oraz warunki i sposób ich 
przyznawania.



Ad.  12.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  nieruchomości  /działki:
nr 126/5 obr. nr 7 i nr 131/10 obr. nr 7/.

Projekt uchwały przedstawiła  Kierownik Wydziału Architektury i Gospodarki Nieruchomości 
Pani Elżbieta Oleksiak /zał. Nr 9 do niniejszego protokołu/.

Nikt z radnych nie wniósł  zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca RM stwierdziła,  iż  w wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w Kamiennej  Górze 
jednogłośnie, tj. przy 17 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr XII/78/07 w sprawie wyrażenia zgody 
na zbycie nieruchomości.

Ad.  13.  Podjęcie  uchwały  w sprawie wyrażenia  zgody  na zamianę nieruchomości  /działka
nr 229/2 obr. nr 7 na działkę nr 230/5 obr. nr 7/

Projekt uchwały przedstawiła  Kierownik Wydziału Architektury i Gospodarki Nieruchomości 
Pani Elżbieta Oleksiak /zał. Nr 10 do niniejszego protokołu/.

Nikt z radnych nie wniósł  zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca RM stwierdziła,  iż  w wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w Kamiennej  Górze 
jednogłośnie, tj. przy 17 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr XII/79/07 w sprawie wyrażenia zgody 
na zamianę nieruchomości.

Ad.  14.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  nieruchomości  /działka
nr 135/2 obr. nr 7/

Projekt uchwały przedstawiła  Kierownik Wydziału Architektury i Gospodarki Nieruchomości 
Pani  Elżbieta  Oleksiak  /zał.  Nr 11 do  niniejszego protokołu/.  Poinformowała,  iż  na  wniosek 
Stałych  Komisji  RM  Burmistrz  wyraził  zgodę  na  wycofanie  ze  sprzedaży  proponowanej
w  projekcie  uchwały  działki  135/3  o  czym  poinformował  radnych  pismem  /zał.  Nr  12 do 
niniejszego protokołu/.

Nikt z radnych nie wniósł  zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca RM stwierdziła,  iż  w wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w Kamiennej  Górze 
jednogłośnie, tj. przy 17 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr XII/80/07 w sprawie wyrażenia zgody 
na zbycie nieruchomości.

Ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości /w obrębie nr 3 
oznaczonej numerem działki 91/2/.

Projekt uchwały przedstawiła  Kierownik Wydziału Architektury i Gospodarki Nieruchomości 
Pani Elżbieta Oleksiak /zał. Nr 13 do niniejszego protokołu/.



Nikt z radnych nie wniósł  zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca RM stwierdziła,  iż  w wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w Kamiennej  Górze 
jednogłośnie, tj. przy 17 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr XII/81/07 w sprawie wyrażenia zgody 
na zbycie nieruchomości.

Ad.  16.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  prawa  użytkowania 
wieczystego nieruchomości zabudowanej /w obrębie nr 3 oznaczonej numerem działki 247/44/.

Projekt uchwały przedstawiła  Kierownik Wydziału Architektury i Gospodarki Nieruchomości 
Pani Elżbieta Oleksiak /zał. Nr 14 do niniejszego protokołu/.

Nikt z radnych nie wniósł  zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca RM stwierdziła,  iż  w wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w Kamiennej  Górze 
jednogłośnie, tj. przy 17 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr XII/82/07 w sprawie wyrażenia zgody 
na zbycie prawa użytkowania wieczystego nieruchomości zabudowanej.

Ad.  17.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  Studium 
Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego miasta Kamienna Góra.

Projekt uchwały przedstawił Architekt Miasta Pan Andrzej Omachel /zał. Nr 15 do niniejszego 
protokołu/.

Nikt z radnych nie wniósł  zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca RM stwierdziła,  iż  w wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w Kamiennej  Górze 
jednogłośnie, tj. przy 17 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr XII/83/07 w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia  zmiany  Studium  Uwarunkowań  i  Kierunków  Zagospodarowania  Przestrzennego 
miasta Kamienna Góra.

Ad.  18.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  Uchwały  Nr  XL/A/288/05  Rady  Miejskiej
w Kamiennej Górze z dnia 29 grudnia 2005 r. w sprawie realizacji projektu inwestycyjnego 
pn.:  „Kompleksowe rozwiązanie  problemów gospodarki  wodno –  ściekowej  w  Kamiennej 
Górze”.

Projekt  uchwały  przedstawił  Sekretarz  Miasta  Pan  Arkadiusz  Wileński  /zał.  Nr  16 do 
niniejszego protokołu/.

Radny H. Różański o zmianę błędnego zapisu z „Beneficjencie” na „Beneficjentowi”. 
Przewodnicząca RM poinformowała, że na sali obrad obecny jest Prezes MPWiK Sp. z o.o. i jeśli 
ktoś ma pytania można je zadawać.

Nikt  z  radnych  nie  zabrał  więcej  głosu  w  związku  z  czym  Przewodnicząca  RM zarządziła 
głosowania,  w  wyniku  którego   Rada  Miejska  w  Kamiennej  Górze  jednogłośnie,



tj.  przy  17  głosach  „za”  podjęła Uchwałę  Nr  XII/84/07 w  sprawie  zmiany  Uchwały
Nr XL/A/288/05 Rady Miejskiej w Kamiennej Górze z dnia 29 grudnia 2005 r. w sprawie realizacji 
projektu  inwestycyjnego  pn.:  „Kompleksowe  rozwiązanie  problemów  gospodarki  wodno  – 
ściekowej w Kamiennej Górze”.

Ad. 19.  Podjęcie  uchwały w sprawie przekazania  majątku Gminy Miejskiej  w Kamiennej 
Górze do Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji spółka z o.o. w Kamiennej 
Górze.

Projekt  uchwały  przedstawił  Sekretarz  Miasta  Pan  Arkadiusz  Wileński  /zał.  Nr  17 do 
niniejszego protokołu/.

Nikt z radnych nie wniósł  zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca RM stwierdziła,  iż  w wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w Kamiennej  Górze 
jednogłośnie,  tj.  przy  17  głosach  „za”  podjęła Uchwałę  Nr XII/85/07 w  sprawie  przekazania 
majątku  Gminy  Miejskiej  w  Kamiennej  Górze  do  Miejskiego  Przedsiębiorstwa  Wodociągów
i Kanalizacji spółka z o.o. w Kamiennej Górze.

Ad. 20.  Podjęcie  uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXV/A/232/05 Rady Miejskiej
w Kamiennej Górze z dnia 27 czerwca 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Miejskiej 
Kamienna Góra.

Projekt  uchwały przedstawił  Wiceprzewodniczący  RM Pan Andrzej  Jasiński  /zał.  Nr 18 do 
niniejszego protokołu/.

Nikt z radnych nie wniósł  zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca RM stwierdziła,  iż  w wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w Kamiennej  Górze 
jednogłośnie, tj. przy 17 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr XII/86/07 w sprawie zmiany Uchwały 
Nr XXXV/A/232/05 Rady Miejskiej  w Kamiennej Górze z dnia 27 czerwca 2005 r.  w sprawie 
uchwalenia Statutu Gminy Miejskiej Kamienna Góra.

Ad. 21. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pań Marii  Damasiewicz i Bożeny 
Damasiewicz na działalność Burmistrza Miasta Kamienna Góra.

W związku z wpłynięciem do Biura Rady Miejskiej wniosku Pań Marii  i  Bożeny Damasiewicz
o  umożliwienie  zabrania  głosu  podczas  Sesji  /zał.  Nr  19 do  niniejszego  protokołu/ 
Przewodnicząca RM poprosiła o przedstawienie nowych faktów w przedmiotowej sprawie, gdyż
z treścią skargi i odpowiedzią BM radni szczegółowo się zapoznali.

Głos zabrała  Pani Bożena Damasiewicz, która poinformowała, iż BM przeznaczył do sprzedaży
w  formie  bezprzetargowej  lokal  przy  Pl.  Wolności  16  o  czym  zainteresowane  zostały 
poinformowane w kwietniu br.  Wartości  lokalu została  oceniona na 145.500 zł  i  ustalona cena 
obowiązuje  do marca  przyszłego  roku.  Zgodnie  z  prawem cena  została  obniżona  o 50%, gdyż 
budynek wpisany jest do rejestru zabytków. W piśmie skierowanym do Pań Damasiewicz, Z-ca BM 



informuje,  iż szczegółowa analiza wniosku wykazała,  że przy remoncie lokalu poniesiono koszt
ok. 52 tys. zł. i Gmina powinna zwrócić tą kwotę za poniesione nakłady. Zgodnie z umową najmu 
zawartą  w  2001  r.  Panie  zostały  pisemnie  zapewnione,  że  koszty  nakładu  na  remont  zostaną
im zwrócone.  W kasie  UM w marcu  br.  pobrano  zaliczkę  na  przygotowanie  dokumentacji  do 
sprzedaży lokalu,  a  w maju  od takiej  sprzedaży odstąpiono.  Pani  Damasiewicz  zadała  pytanie, 
dlaczego wycofano się ze sprzedaży lokalu i teraz planuje się jej  inną formę,  a także dlaczego 
nierówno traktowane  są  podmioty  gospodarcze  w mieście?  Poniesiony koszt  ponad 50  tys.  zł.
w 2001 r. miał zupełnie inną wartość rynkową niż obecnie. Lokal przez 1,5 roku stał pusty, gdyż 
nikt  nie  był  zainteresowany  jego  zagospodarowaniem.  W  wymogach  przetargu  był  warunek 
wymiany całej  instalacji grzewczej i elektrycznej  /podłączyć  się z instalacją grzewczą do PEC/.
Wg Pani Damasiewicz zrobiony został dużo większy zakres prac, których nie wpisano do kosztów /
m.in.  witryny,  drzwi/.  W artykule,  który  ostatnio  ukazał  się  w lokalnej  prasie  BM wprowadza 
opinię publiczną w błąd wypowiadając słowa, iż stoi na stanowisku, że Gmina nie powinna zwracać 
poniesionych przez Panie nakładów na remont.  Natomiast  w piśmie z maja br. Z-ca BM pisze,
że Gmina takowe koszty zwrócić powinna, ale odstępuje od sprzedaży lokalu. W dalszej części 
artykułu  Z-ca  BM  mówi,  że  nie  można  sprzedać  lokalu  za  roczny  czynsz,  jednakże  Pani 
Damasiewicz podniosła, że jest to dużo większa kwota i dodała, że dotychczasowy zysk Gminy za 
wynajem wynosi 170.000 zł. plus 2.000 zł. rocznie za podatek od nieruchomości, z czego nic nie 
zostało  przekazane  na  remont  nieruchomości  przez  wszystkie  lata.  Nadmieniła,  iż  na  dachu 
budynku, w którym znajduje się lokal zalega niebezpieczny azbest, który Gmina zamiast usuwać na 
własny koszt, to go wręcz tam nakłada. Dodała, że z budynku sypią się tynki, w piwnicy zalega 
woda.

Przewodnicząca  RM zwróciła  Pani  Damasiewicz  uwagę,  że  o  wyglądzie  budynku  wszyscy 
wiedzą, a to nie wnosi nic nowego do sprawy. Poprosiła, aby przedstawiła konkretne informacje 
związane ze złożoną skargą.

Pani Damasiewicz poinformowała, że Uchwała z 2001 r. mobilizowała najemców, aby ponosili 
własne  koszty  na  remonty  lokali,  a  miasto  ich  w  którymś  momencie  wynagrodzi.  Gdyby 
umożliwiono im kupno lokalu, to na pewno ich wkład finansowy byłby dużo większy,  jednakże 
obecna sytuacja ukazuje, że nie ma sensu więcej inwestować, gdyż ze strony miasta nie ma żadnego 
pomocy, a jedynie napotkać można przeszkody. Na koniec dodała, że czują się skrzywdzone przez 
BM i nie widzą sprawiedliwości, bowiem sprzedaż innych lokali nadal się odbywa, a ich zostaje 
pominięty. 

Przewodnicząca RM  zapytała BM, czy chciałby on lub zastępca zabrać głos, jednakże BM nie 
wyraził takiej chęci i podtrzymał swoje wcześniejsze stanowisko w przedmiotowej sprawie. 
W  związku  z  powyższym  Przewodnicząca  RM odczytała  projekt  uchwały  /zał.  Nr  20 do 
niniejszego protokołu/.

Nikt z radnych nie wniósł  zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca RM stwierdziła, iż w wyniku głosowania Rada Miejska w Kamiennej Górze przy 
14 głosach „za”, 0 „przeciw” i 3 „wstrzymujących się” podjęła Uchwałę Nr XII/87/07 w sprawie 
rozpatrzenia  skargi  Pań  Marii  Damasiewicz  i  Bożeny  Damasiewicz  na  działalność  Burmistrza 
Miasta Kamienna Góra.



Ad.  22.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  zakresu  i  formy  informacji  o  przebiegu 
wykonania budżetu gminy oraz samorządowych instytucji kultury za I półrocze.

Projekt uchwały przedstawiła  Skarbnik Miasta Pani Iwona Pazgan /zał. Nr 21 do niniejszego 
protokołu/.

Nikt z radnych nie wniósł  zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca RM stwierdziła,  iż  w wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w Kamiennej  Górze 
jednogłośnie, tj. przy 17 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr XII/88/07 w sprawie ustalenia zakresu
i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy oraz samorządowych instytucji kultury 
za I półrocze.

Ad.  23.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  zasad  i  trybu  udzielania  ulg  w spłacaniu  należności 
pieniężnych,  do  których  nie  stosuje  się  przepisów  ustawy  –  Ordynacja  podatkowa, 
przypadających Gminie Miejskiej Kamienna Góra lub jej jednostkom organizacyjnym.

Projekt uchwały przedstawiła  Skarbnik Miasta Pani Iwona Pazgan /zał. Nr 22 do niniejszego 
protokołu/. Poinformowała ponadto, że Stałe Komisje RM zaproponowały wprowadzenie zmiany 
do projektu, tj. w § 8 ust. 2 zmienić słowo „dwukrotność” na „czterokrotność”.

Radny J.  Bruździak zapytał  jakie  Komisje  proponowały  taką  zmianę,  na  co  Skarbnik  Miasta 
odpowiedziała, że Komisja Rewizyjna, Spraw Społecznych, Regulaminowa i KBSiR.

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie nad proponowaną poprawką, w wyniku którego Rada 
Miejska w Kamiennej Górze jednogłośnie, tj. przy 17 głosach „za” przyjęła zmianę do projektu 
uchwały.

Następnie  Przewodnicząca  RM zarządziła  głosowanie  nad  całością  projektu  uchwały
z  wprowadzoną  zmianą,  w  wyniku  którego  RM  w  Kamiennej  Górze  jednogłośnie,
tj.  przy 17 głosach „za” podjęła  Uchwałę Nr XII/89/07  w sprawie asad i  trybu udzielania  ulg
w spłacaniu  należności  pieniężnych,  do których  nie  stosuje  się  przepisów ustawy – Ordynacja 
podatkowa, przypadających Gminie Miejskiej Kamienna Góra lub jej jednostkom organizacyjnym.

Ad. 24. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu inwestycyjnego 
w banku komercyjnym.

Projekt uchwały przedstawiła  Skarbnik Miasta Pani Iwona Pazgan /zał. Nr 23 do niniejszego 
protokołu/.

Nikt z radnych nie wniósł  zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca RM stwierdziła,  iż  w wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w Kamiennej  Górze 
jednogłośnie,  tj.  przy 17  głosach  „za”  podjęła Uchwałę  Nr XII/90/07 w  sprawie  zaciągnięcia 
długoterminowego kredytu inwestycyjnego w banku komercyjnym.



Ad.  25.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  prefinansowanie  zadań 
realizowanych z udziałem środków z budżetu Unii Europejskiej.

Projekt uchwały przedstawiła  Skarbnik Miasta Pani Iwona Pazgan /zał. Nr 24 do niniejszego 
protokołu/.

Nikt z radnych nie wniósł  zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca RM stwierdziła,  iż  w wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w Kamiennej  Górze 
jednogłośnie, tj. przy 17 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr XII/91/07 w sprawie wyrażenia zgody 
na prefinansowanie zadań realizowanych z udziałem środków z budżetu Unii Europejskiej.

Ad. 26. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Kamienna Góra na 2007 rok.

Projekt uchwały przedstawiła  Skarbnik Miasta Pani Iwona Pazgan /zał. Nr 25 do niniejszego 
protokołu/.

Nikt z radnych nie wniósł  zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca RM stwierdziła,  iż  w wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w Kamiennej  Górze 
jednogłośnie, tj. przy 17 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr XII/92/07 w sprawie zmian w budżecie 
Miasta Kamienna Góra na 2007 rok.

Ad.  27.  Informacja  w  sprawie  przebiegu  wykonania  budżetu  Miasta  Kamienna  Góra
za I półrocze 2007 r. 

Informację  z  przebiegu  wykonania  budżetu  Miasta  Kamienna  Góra  za  I  półrocze  2007  r. 
przedstawiła Skarbnik Miasta Pani Iwona Pazgan /zał. Nr 26 do niniejszego protokołu/.

Po odczytaniu informacji  Skarbnik Miasta przedstawiła również Uchwałę Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu z 24 sierpnia 2007 roku /zał. Nr 27 do niniejszego 
protokołu/.

Nikt z radnych nie zabrał głosu.

Ad. 28. Sprawy różne.

Radny Z. Nagórny zadał BM następujące pytania: 

1. O  ile  wzrośnie  kwota  całkowitego  remontu  budynku  przy  ul.  Polnej,  od  tej  podanej
w budżecie miasta?

2. Jak długo potrwa kolejny przetarg na remont MTD i czy zdążymy go wykonać przed zimą? 
Zasugerował, że może lepiej wykonać jak najszybciej chociaż dach, żeby nie zalewał wnętrz 
budynków.

3. Jakie konsekwencje wyciągnięte zostaną wobec wykonawcy remontu placu Browarowego, 
jeśli nie dotrzyma terminu 16.10.2007 zawartego w umowie?



Radny  B.  Wągrowski zwrócił  się  BM  o  wystąpienie  z  prośbą  do  ZUS,  aby  komisje,  które 
przyznają renty i emerytury raz lub dwa razy w miesiącu zbierały się w Kamiennej Górze.

BM udzielił następujących odpowiedzi radnemu Z. Nagórnemu:

Ad. 1. Odpowiedzi udzieli na piśmie.

Ad. 2. Przetarg może zostać ogłoszony na koniec września br. Jeżeli otrzymamy pozwolenie na 
przedłużenie terminu inwestycji  /6.09.07 zapadanie decyzja/  do końca I-szego półrocza 2008 to 
zaryzykujemy  i  remont  wykonamy  w  całości.  Jeśli  takiego  pozwolenia  nie  otrzymamy,
to przystąpimy do remontu dachu. BM dodał, iż wiele samorządów ma takie same jak my trudności 
z wykorzystaniem funduszy unijnych w terminie.

Ad. 3.  Istnieje ryzyko zagrożenia tego terminu, jednakże maksymalnie  do połowy listopada br.
W umowie określone są wszystkie konsekwencje wynikającez niedotrzymania terminów.

Radnemu B.  Wągrowskiemu BM odpowiedział,  że  niestety  nie  udało  się  utrzymać  oddziału
w Kamiennej Górze i nie wie, czy jest w związku z tym możliwość, aby te komisje zbierały się
w naszym mieście. Pomimo tego, iż ma wątpliwości w tej kwestii postara się zdobyć informacje
i wyjaśnić temat.

Przewodnicząca  RM podziękowała  radnym  za  przygotowanie  merytoryczne  do  tej  obszernej
w punkty Sesji. 

Ad. 29. Zamknięcie Sesji.

Po  wyczerpaniu  porządku  obrad  Przewodnicząca  Rady  zamknęła  XII  Sesję  Rady  Miejskiej
w Kamiennej Górze w dniu 5 września 2007 r.

Protokołowała:
Katarzyna Poręba-Plasło Przewodnicząca Rady
         /-/ Małgorzata Krzyszkowska


